
Notulen maandag 27 januari 2025  
  
Aanwezig: Diana, Monique, Kelly, Aimee, Noëlle, Yvonne, Juf Yvonne, Michèle, 
Nicole, Anneke 
Afwezig: Sanne, Joep  
Aanvang: 19.30 uur  

Agendapunten:  

1. Opening  
2. Mededelingen vanuit school  
3. Financiën  
4. Bijeenkomst MR  
5. Leerlingenraad  
6. Werkgroepen: evaluatie en voortgang  
7. Samenwerking  
8. Notulen  
9. Rondvraag  
10. Sluiting  

 

1.Opening  
Voorzitter opent de vergadering om 19.32u  
  
2. Mededelingen vanuit school  
De leerlingenraad heeft aangegeven dat het wenselijk is dat er tijdens de 
lunchpauzes een docent aanwezig moet zijn. Zij zijn van mening dat er zo een beter 
evenwicht is in het toezien op een gemoedelijke pauze voor iedereen. De school 
heeft dit advies ter harte genomen en is hiermee reeds van start gegaan. 
 
Het project rondom de nieuwbouw is gepubliceerd. De nieuwe tijdelijke huisvesting is 
nog onbekend. Alleen de kleuters ((groepen 1-2) zullen in de verbouwingsfase op de 
huidig bestaande locatie blijven. School kijkt ook naar de invulling van de breng- en 
ophaaltijden, zodat het voor ouders haalbaar is. 
  
Vanuit de werkgroep carnaval is de deelname aan de Kinder Vastelaovends 
Expositie in het Maastricht UMC+ opgezet. Geselecteerde klassen zijn hiervoor met 
hun docent creatief aan de slag gegaan. 
  
3. Financiën  
Voorzitter licht dit punt toe i.v.m. de afwezigheid penningmeester. 82% van de 
ouderbijdrage is voldaan door ouders en dit is een positief resultaat. 
Door wettelijk vastgelegde procedures was het voor de OV niet mogelijk om de 



ouderbijdrage eerder te kunnen incasseren. De MR moest een goedkeur afgeven 
voor de verhoging van de ouderbijdrage. Voor het schooljaar 2025- 2026 streeft de 
OV naar een eerder moment in het begin van het schooljaar. 
  
4. Bijeenkomst MR  
Op woensdag 19 februari is het bestuur van de OV door de MR uitgenodigd voor een 
bijeenkomst. Vanuit de OV zijn er vragen rondom de wettelijke regels. De MR is 
bereid om dit samen met de OV op te pakken en te kunnen toelichten. Feedback 
volgt in de volgende vergadering. 

5. Leerlingenraad  
Op vrijdag 13 december 2024 heeft de OV een bijeenkomst van de leerlingenraad 
bijgewoond. De volgende punten zijn met hen besproken:  

Schoolreisje: 
Kinderen zijn tevreden over de invulling en organisatie van het schoolreisje die door 
de OV mogelijk wordt gemaakt. De voorzitter heeft hen weer gevraagd om per klas 
een top 3 op te stellen. Hierin worden de opties genoteerd die in aanmerking kunnen 
komen voor de het schoolreisje van schooljaar 2025 – 2026. De OV werkgroep 
schoolreis pakt dit op en zal proberen deze te kunnen realiseren.  

Voorzitter vraagt daarnaast aan alle OV leden om mee te denken over leuke locaties 
die als optie in aanmerking kunnen komen als schoolreisbestemming. Deze ideeën 
zijn zeer waardevol en welkom voor de werkgroep.  
  
Trakatatie OV 
De reacties vanuit de kinderen zijn positief. Ook wordt er gezegd dat het zelfs wat 
ongezonder mag, want het is immers een traktatie die je viert op een speciaal 
moment. Naast zoetigheden moet wel een alternatief kunnen staan of aanvullen. 
Sinterklaasfeest, Kerstmis en Carnaval graag zonder grens! Een sportdag of 
spelactiviteiten moeten gezond! 

Voorzitter benoemt of het een optie is dat de kinderen een les kunnen krijgen over 
gezond eten. Met name tips over hoe en wat als een soort van opfrissing. Zij zal dit 
met de directeur gaan bespreken. 
  
6. Werkgroepen: evaluatie en voortgang  
Sinterklaas:  
Positieve geluiden en de werkgroep heeft een mooi resultaat neergezet voor de 
kinderen. Het begrootte budget moest door de groei van het aantal leerlingen 
aangepast worden, want dit was niet toereikend. Samenvattend kan gezegd worden 
dat het programma bij de kleuters iets ingekort mag worden en bij de andere groepen 
mag het programma juist iets langer zijn. Pauzes kunnen voor die dag iets beter 
ingedeeld worden. Tevens afspraken maken over het gebruik van strooigoed. 
 



Het MIK heeft tijdens de Sinterklaas activiteit de lunch geregeld voor de OV 
hulpouders, docenten, Sinterklaas en pieten. Hier was iedereen erg positief over.  
  
Kerst:  
Dit jaar is er geen goed doel geweest. Meenemen voor volgend schooljaar. Voorzitter 
oppert het idee om 1 gezamenlijk doel voor de maand december te kiezen wat 
inzetbaar is voor zowel de Sinterklaasviering als de Kerstviering. De looptijd is dan 
de gehele maand december in plaats van een aantal dagen in een toch al drukke 
maand waarin de activiteiten van de OV snel in elkaar overlopen. Voor de 
kerstviering is er een driedelig roulerend draaiboek wat bekend is binnen de OV. 

Carnaval:  
Met de optocht is het de bedoeling dat iedere klas zijn eigen bord, bolderkar en 
muziek heeft zodat het een gezellige optocht wordt. Vorig jaar was er te weinig 
muziek en de oproepen hebben niet veel opgeleverd.  
 
De verkeersregelaars voor de optocht zijn geregeld. Door de sponsoring van TCZ uit 
Beek is het mogelijk dat de kinderen veilig de optocht kunnen lopen. Daarnaast zijn 
er kosten bespaard gebleven ten goede voor de OV kas.  
  
Idee vanuit de schoolwerkgroep activiteiten was om i.p.v. een zakje chips een semi 
gezonde borrelplank te maken per klas. Na overleg in deze vergadering stemden de 
OV leden tegen, omdat het te veel snijwerk is waardoor het niet of moeilijk 
realiseerbaar is. Daarnaast spellen allergieën en eventuele culturele achtergronden 
ook nog een rol. 
OV stelt voor om bonnen voor drank en chips te maken. De pakjes drinken worden 
vervangen door 2 grote jerrycans met ranja. 
Voor dit jaar is het de bedoeling om de groepen per klas naar de gymzaal te laten 
gaan om te gaan hossen. De OV heeft een alternatief bedacht. Gezamenlijk met de 
hele school carnaval buiten vieren op het schoolplein van de bovenbouw. De OV 
werkgroep pakt dit idee op en zal het bespreken met de werkgroep docenten van 
school. 
Het schema voor de werkgroep carnaval is bij ieder bekend. 

Er zijn enkele bedrijven uit de buurt benaderd voor een eventuele sponsoring, maar 
daar hebben we helaas nog geen reactie op ontvangen. 
  
7. Samenwerking   
Voorzitter benadrukt dat de OV een groep is waarin wordt samengewerkt. 
Hulpvragen worden gesteld en gezamenlijk opgepakt ook al zit men niet in deze 
werkgroep. Taken onderling wat verdelen. 

 



8. Notulen  
Notulen van 25 nov 2024 worden nog aangepast en worden later online geplaatst.  

 
9. Rondvraag  
Er is een vraag over de voortgang van de schoolreis shirts. De vraag was of de 
sponsoring wenselijk is of niet. De OV koppelt dit terug aan de directeur.  
  
10. Sluiting  
Voorzitter sluit de vergadering om 21.07 uur. Volgende vergadering maandag 14 
april 2024. 

 


